

- L(1) Limitation of 8.9 kW ERP, 147 metres EHAAT, with specified pattern to protect KCTS-TV Seattle, Washington.
- L(2) Limitation to protect KFFB-TV Great Falls, Montana.
- L(3) Limitation to protect KECI-TV Missoula, Montana.
- L(4) Limitation of 1 kW ERP and 31 metres EHAAT.
- L(5) Limitation of 790 watts ERP at 610 metres EHAAT.
- L(6) Limitation to protect KPAX-TV Missoula, Montana.
- L(7) Limitation of 1.37 kW ERP, 427 metres EHAAT to protect KCFW-TV Kalispell, Montana.
- L(8) Limitation to protect KOMO-TV Seattle, Washington.
- L(9) Limitation of 304 watts at -295.7 metres EHAAT to protect co-channel allotment at Ketchikan, Alaska.
- L(10) Limited to 1 Megawatt at 305 metres EHAAT or the equivalent in the direction of channel 15+ Centralia, Washington allotment.
- L(11) Limited to 1 Megawatt at 305 metres EHAAT or the equivalent in the direction of channel 64 Bellingham, Washington allotment.
- L(12) Approved site: 49° 21' 12" N.L. 122° 57' 18" W.L.
- L(1) PAR et HEASM limitées à 8.9 kW et 147 m, avec le diagramme prescrit pour protéger KCTS-TV Seattle (Wash.).
- L(2) Limitation pour protéger KFFB-TV Great Falls (Mont.).
- L(3) Limitation pour protéger KECI-TV Missoula (Mont.).
- L(4) PAR et HEASM limitées à 1 kW et 31 m.
- L(5) PAR et HEASM limitées à 790 W et 610 m.
- L(6) Limitation pour protéger KPAX-TV Missoula (Mont.).
- L(7) PAR et HEASM limitées à 1.37 kW et 427 m pour protéger KCFW-TV Kalispell (Mont.).
- L(8) Limitation pour protéger KOMO-TV Seattle (Wash.).
- L(9) Limitation avec une PAR et une HEASM de 304 watts et -295.7 m. pour protéger un allotissement sur le même canal à Ketchikan (Alaska).
- L(10) PAR et HEASM limitées à 1 MW et 305 m ou l'équivalent dans la direction de l'allotissement du canal 15+ Centralia (Wash.).
- L(11) PAR et HEASM limitées à 1 MW et 305 m ou à l'équivalent dans la direction de l'allotissement du canal 64 Bellingham (Wash.).
- L(12) Emplacement approuvé: 49° 21' 12" de latitude nord, 122° 57' 18" de longitude ouest.